
Oświadczenie złożone 
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Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Henryka Kowalczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracają się do mnie samorządowcy, rolnicy oraz przedsiębiorcy w sprawie narastającego problemu w 

związku z odbiorem odpadów z folii i sznurka rolniczego (polipropylenowego) wykorzystywanych w rolnic-

twie. 

Zainteresowani zwracają uwagę, że problem związany z odbiorem odpadów z folii i sznurka wykorzysty-

wanego w rolnictwie narasta. Maleje liczba odbiorców, którzy chcieliby te odpady odbierać nawet odpłatnie. 

Wobec powyższego należałoby rozważyć stworzenie miejsc, w których resztki takich opakowań byłyby 

przyjmowane, lub nałożyć na producentów folii i sznurka obowiązek odbierania od rolników powstałych z 

tych produktów odpadów. 

Opisana sytuacja utrudnia prowadzenie działalności rolniczej. W trosce o właściwą gospodarkę odpadami, 

popierając stanowisko Zarządu Krajowej Rady Izb Rolniczych oraz samorządów z mojego obszaru, proszę o 

podjęcie i przyspieszenie działań legislacyjnych lub innych mogących rozwiązać ten problem. 

Czy Pan Minister dostrzega przedstawiony problem? 

Czy planuje się wprowadzenie przepisów zobowiązujących dostawców folii i sznurka rolniczego polipro-

pylenowego do odbioru odpadów powstałych z tych produktów? 

Z poważaniem 

Marian Poślednik 
 


